



Motorcycle batteries Powersports Standard



The Q-Batteries 12V motorcycle batteries provide reliable performance and extended life for many types of motorcycles and other small vehicles. They are easy to install, have a robust construction and are ready for any weather condition.

The Powersports Standard series are lead-acid batteries with very good cold-start performance. The batteries are pre-charged and are sold with a separate acid pack.

When upright structure tilted and leakproof, these batteries provide excellent starting power in extreme weather conditions.

Les batteries moto Q-Batteries 12V assurent performance, fiabilité et une durée de vie accrue pour de nombreux types de motos et autres petits véhicules motorisés. Des batteries de construction robuste, faciles à installer et compatibles avec toutes les conditions météorologiques.

La gamme Powersports Standard est composée de batteries au plomb acide avec un démarrage à froid hautement performant. Les batteries sont pré-chargées et vendues avec un pack séparé d'acide.

Même lorsqu'elles sont inclinées, ces batteries étanches fournissent un excellent pouvoir de démarrage dans des conditions climatiques extrêmes.

Applications:

- motorcycles
- lawn mowers
- jet skis

Features:

- low maintenance
- durable
- high capacity

Applications:

- motos
- tondeuses
- jet skis

Points clés:

- faible maintenance
- durable
- haute capacité



Motorcycle batteries Powersports AGM



The Q-Batteries motorcycle Powersport AGM series with AGM (Absorbent Glass Mat) technology is wet or dry pre-charged.

The batteries are pre-charged and are sold with a separate acid pack.

The batteries offer a good charging acceptance, vibration and cycling resistance as well as a longer storage lifetime.

Les batteries moto Q-batteries Powersports AGM avec technologie AGM (Absorbent Glass Mat) sont humides ou sèches pré-chargées.

Les batteries sont pré-chargées et vendues avec un pack séparé d'acide.

Ces batteries offrent une acceptation de charge et une résistance aux vibrations et au cyclage élevées, et une durée de stockage accrue.

Applications:

- motorcycles
- lawn mowers
- jet skis

Features:

- maintenance free
- vibration resistant
- AGM

Applications:

- motos
- tondeuses
- jet skis

Points clés:

- sans maintenance
- résistante aux vibrations
- AGM